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Secretaria 
F/U 
 
Acta de la sessió extraordinària que va dur a terme el Ple, en primera 
convocatòria, el dia 30 de setembre de 2009  

 
A la vila d'Arenys de Mar, a les 19.00 h del dia 30 de setembre de 2009, es 

reuniren a la Casa de la Vila, sota la presidència de l'alcalde, Sr. Ramon Vinyes i Vilà, 
els tinents d’alcalde Sr. Joaquim Ponsarnau i Cardelús, Sr. Xavier Febrer i Claveras, Sr. 
Marc Soler i Colomer, Sra. Lorena Estrada Ocaña, Sra. Isabel Illescas Sánchez i els 
regidors i regidores, Sra. Assumpció Balliu i Tena, Sr. Jordi Pera i Pi, Sr. Alejandro 
Acero Cherta, Sr. Estanislau Fors Garcia, Sra. Maria Rosa Dias i Caballé, Sr. Josep 
Antoni Burcet Linares Sr. Agustí Massuet i Recolons, Sra. Joana Asensio i Solaz i Sra. 
Maria Rosa Zaragoza i Juncà. Assistits pel  secretari de l'Ajuntament, Sr. Àngel Lozano 
i Pérez. No hi assisteixen la tinent d'alcalde Sra. Isabel Roig i Casas i el regidor Sr. 
Benet Maimí i Pou. I, per tant, amb el quòrum necessari perquè pugui tenir lloc 
vàlidament aquesta sessió extraordinària, en primera convocatòria, segons l'ordre del 
dia prèviament establert. 

 
Tot seguit es procedeix, per ordre, a tractar dels assumptes següents: 
 
1.- APROVACIÓ D’ACTA.- Es dóna compte de les actes de les sessions 

anteriors celebrades pel Ple, amb caràcter extraordinari, els dies 29 de juliol i 9 de 
setembre de 2009. Conegudes aquestes actes, se n’acorda per unanimitat l'aprovació.  

 
2.- APROVACIÓ DEL COMPTE GENERAL DE L'EXERCICI DE 2008.- L'alcalde 

dóna compte de l'expedient tramitat per a l'aprovació del Compte general de 
l'Ajuntament, corresponent a l'exercici de 2008, format d'acord amb el que disposa 
l'Ordre EHA/4041/2004 de 23 de novembre i tramitada segons el que disposa l'art. 212 
del Reial decret legislatiu 2/2004 de 6 de març. 

 
Conegut aquest expedient i vista la proposta d'acord formulada, s’acorda per 

unanimitat: 
 

Aprovar el Compte General de l’Ajuntament d’Arenys de Mar de l’exercici 2008 
que s’adjunta com a Annex, integrat pels següents estats:  

 
 Balanç 
 Compte del Resultat Econòmic – Patrimonial 
 Estat de Liquidació del Pressupost 
 Memòria 

 
 3.- ADHESIÓ A LA XARXA DE POBLES I CIUTATS PELS DRETS HUMANS.- 
La regidora-delegada  del Civisme, Sra. Illescas, exposa detalladament els objectius i 
finalitats de la Xarxa dels Pobles i Ciutats i de la Carta Europea, l'adhesió de 
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l'Ajuntament a la qual es proposa. Proposta d'acord que ha estat dictaminada 
favorablement per la Comissió informativa de Règim Interior. 
 
 Sotmesa aquesta proposta a votació, s’acorda per unanimitat: 
 

PRIMER.- Aprovar l’adhesió a la Xarxa de Pobles i Ciutats pels Drets Humans 
de la Diputació de Barcelona. 

 
SEGON.- Aprovar l’adhesió a la Carta Europea de Salvaguarda dels Drets 

Humans a la Ciutat. 
 
TERCER.- Difondre l’esperit de la Carta mitjançant un debat permanent a la 

ciutat. 
 
QUART.- Incorporar dins l’ordenament local els principis i les normes que 

estableix la Carta Europea de Salvaguarda dels Drets Humans a la Ciutat i entendre la 
Carta com a primera regla jurídica vinculant a la ciutat. 

 
CINQUÈ.- Endegar els mecanismes de garantia que estableix la Carta així com 

les actuacions necessàries per tal d’implementar indicadors de seguiment adients per 
verificar l’acompliment d’aquesta. 

 
SISÈ.- Donar trasllat d’aquest acord a la Diputació de Barcelona perquè en 

prenguin coneixement  i tingui els efectes que corresponguin. 
 

4.- NOMENAMENT DE MEMBRES DEL CONSELL ASSESSOR DE L'EPE 
RÀDIO ARENYS.- El tinent d'alcalde Sr. Jordi Pera dóna compte de la proposta d'acord 
sobre l'assumpte enunciat, dictaminada favorablement per la Comissió informativa de 
Règim Interior. 

 
Vista la dita proposta, que es formula de conformitat amb el que disposa l'art. 13 

dels Estatuts de l'EPE Ràdio Arenys. 
 
S’acorda per unanimitat: 
 
Nomenar com a membres del Consell Assessor de l'EPE Ràdio Arenys, els 

següents: 
En representació d’entitats socials i/o culturals: 
-         Armand Giménez i Garcia 
-         Isabel Artero i Pérez 
-         Quim Mateu i Rodríguez 
-         Cristina Iglesias i Rabascall 

 Pels grups polítics amb representació en el consistori: 
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-         Benet Maimi i Pou (CiU) 
-         Lorena Estrada i Ocaña (PSC) 
-         Marc Colomer i Flores (ERC) 
-         Oriol Ferran i Riera (ICV) 
-         Santi Herce i Roca (PPC) 
-         Francesc Coll i Alsina (VIA) 

 Pel col·lectiu de treballadors: 
-         Ramon Sastre i Boquet 

 Pel col·lectiu de col·laboradors: 
        - Xavier Salbanyà i Benet 

 
 5.- NOMENAMENT DE VOCAL DEL CONSELL SECTORIAL DE BENESTAR 
SOCIAL.- El tinent d'alcalde Sr. Febrer dóna compte de la proposta d'acord sobre 
l'assumpte enunciat, dictaminada favorablement per la Comissió informativa de Règim 
Interior. 
 

Coneguda aquesta proposta, s’acorda per unanimitat: 
 
Nomenar com a vocal del Consell Sectorial de Benestar Social, en representació 

de Creu Roja Maresme Centre el Sr. SALVADOR JOSEP GARCIA PICA, en substitució 
de la Sra. Coia Coll Vilella. 
 
 6.- PRECS I PREGUNTES.- A) PRECS: a) El grup municipal de ViA formula el 
següent prec:  
 

En el Ple de juliol vam fer el prec a l’equip de Govern que es lliuri un comparatiu, 
amb detall de les partides del projecte de canalització del Bareu amb relació a 
l’avantprojecte nou, per tal d’esbrinar de forma clara la causa de la desviació d’un milió 
d’euros d’escreix. Seguim sense tenir-ho, demanem l'esmentat document. 
 

• L'alcalde diu que atesa la identitat de l'objecte del prec amb les preguntes 
que formula el mateix grup, aquest prec es considerarà quan es contesti a les dites 
preguntes. 
 

b) El grup municipal del PP formule els següents precs: 
 
1.- A les hores puntes d’entrada i sortida de les escoles, els carrers més propers 

queden  literalment assetjats pels cotxes dels pares que van a recollir els seus fills, la 
qual cosa provoca que el trànsit normal del carrer sigui impossible i alhora es creen 
situacions reals de perill. Som conscients que aquest no és un fet actual, però sí que 
cada vegada s’agreuja més. En la mesura del possible, demanem al Govern que es 
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plantegi un reordenament d’aquests punts conflictius almenys durant el període 
d’entrada i sortida de les escoles. 

 
• El tinent d'alcalde Sr. Jordi Pera manifesta la seva coincidència en la 

problemàtica plantejada. Es treballa, diu, per evitar aquestes anomalies. Entre altres 
mesures, diu, s’ha redactat un projecte de camins escolars. 
 

2.- Demanem al regidor de la “macroàrea” d’Urbanisme que posi més èmfasi en 
la neteja viària. Estem notant que progressivament la neteja és cada vegada menys 
intensiva, ja no de carrers sinó també de parcs.  

 
• El tinent d'alcalde Sr. Ponsarnau diu que encara que no comparteix 

absolutament el que diuen, si que és cert que durant el mes d'agost es poden produir 
algunes deficiències. S’adoptaran, diu, les mesures oportunes. 

 
3.- És possible que aquest mes d’octubre sigui un mes de pluges intensives. 

Demanaríem que facin el favor de netejar les reixes viàries de pluvials, ja que la majoria 
són plenes de brutícia i fulles, la qual cosa provocaria, en cas de fortes pluges, 
conseqüències no gens desitjades per ningú. 

 
• El tinent d'alcalde Sr. Ponsarnau diu que resulta ser cert el que ha dit. 

Que durant el mes d'octubre s’actuarà prioritàriament sobre aquest assumpte. 
 
B) PREGUNTES: 
 
a) El grup municipal de ViA formula les següents: 

 
1.- En quin estat es troba la licitació per a redacció de projecte i execució de les 

obres de canalització del rial del Bareu? 
2.- Si es pensa reprendre, en quina data aproximada te previst el Govern fer-ho? 
3.- En cas contrari, per quins motius el Govern suspèn indefinidament una obra 

tan necessària? 
4.- En diverses ocasions hem sentit de membres del Govern que el projecte 

redactat per Iberinsa a encàrrec de l'ACA era inviable, estava malament i que per això 
cal redactar-ne un de completament nou. Es ratifica el Govern en aquesta afirmació 
que l'esmentat projecte és totalment inviable?  

5.- A banda del problema amb la cota de connexió amb el clavegueram, ens 
poden detallar quines raons tècniques justifiquen la invalidació total del projecte? 

 
• L'alcalde diu que s’està redactant un plec per a la elaboració del projecte i 

execució de les obres. Que l'inici de les obres depèn del fet que hi hagi suficient 
finançament; sense que, fins al dia d'avui, la Generalitat s’hagi compromès a aportar el 
percentatge segons el que s’havia convingut. Que el projecte podia haver estat viable, 
però no resolia tots els problemes que es plantejaven. Que respecte als problemes 
tècnics els servies municipals el poden informar detalladament. 
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b) El grup municipal del PP formulen les següents: 

 
1.- Com està el tema de l’hotel a la plaça Lloveres? 
 
• L'alcalde diu que es mantenen converses sobre aquest assumpte, si bé es 

planteja una altre solució. 
 
2.- Sap ja el Govern si l’Entitat TUCTAN INVEST és o no propietària de Les 

Clarisses? Saben si manté encara les mateixes intencions inicials establertes en el 
Conveni? 

 
• El tinent d'alcalde Sr. Ponsarnau diu que no hi ha cap canvi, que es  

mantenen sense modificació el conveni i la propietat. 
 
3.- Sap el Govern les intencions del Patronat del parc de Lourdes respecte de la 

masia? 
 
• L'alcalde diu que l'Ajuntament no forma part del Patronat. No obstant això, 

diu, té notícies que se’n gestiona l'arrendament per destinar-la a bar. 
 
4.-  Es porta des de la Regidoria de Sanitat un control de mesures respecte de la 

grip A? Suposem que a les escoles es duen a terme mesures preventives establertes 
des de la Conselleria de Sanitat; se’n fa prou seguiment, del seu compliment? 

 
• La regidora-delegada de Salut, Sra. Estrada, diu que s’estan coordinant 

els diversos protocols des de la regidoria. I que s’estan adoptant les corresponents 
mesures preventives.  

 
• La regidora-delegada d'Educació, Sra. Balliu, diu que s’està fent tot el 

seguiment sobre aquest assumpte, segons les recomanacions de la Generalitat. I que 
es coordinen amb la comunitat educativa totes les mesures a adoptar. 

 
5.-  Quan es convocarà la data del concurs per al servei de recollida de trastos 

vells? 
Sobre el aquest mateix assumpte el grup municipal de CiU formula la següent 

pregunta: A través de la premsa, ens hem assabentat que el mes que ve comença la 
recollida de trastos vells per mitjà d’una trucada telefònica prèvia. 

 
Ens pot informar el govern si el servei i telèfon al que s’ha de trucar per demanar 

la recollida és gratuït o no? 
 
• El tinent d'alcalde Sr. Ponsarnau diu que la licitació està pendent 

d'adjudicació definitiva.  
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Que a principis dels mes de novembre començarà la prestació del servei. Que el 
servei és gratuït i la trucada telefònica serà a càrrec de l'usuari. 

 
6.- Quin és el nivell d’endeutament de l’Ajuntament en el dia d’avui? 
 
• L'Alcalde diu que les dades que actualment es tenen corresponen al mes  

de maig d'enguany. Que pel novembre es tornarà a calcular. Que, en tot cas, l'estalvi 
és positiu. 

 
7.- Pensa ERC d’Arenys de Mar demanar a l’alcalde o presentar al Ple la 

possibilitat de promoure una consulta popular per a la independència de Catalunya com 
així ho estan fent els seus companys de partit a més de 300 municipis de Catalunya per 
iniciativa de la directiva del seu partit? I si així fos, pensa el Govern donar suport a 
aquesta demanda? 

 
• L'alcalde diu que la pregunta no es correspon amb les que s’han de 

formular sobre control de l'acció del govern municipal. No obstant això, diu, no s’ha 
presentat cap moció. 

 
• El Sr. Jordi Pera, representant del grup municipal d'ERC, diu que el 

pròxim mes d‘octubre es pretén presentar una moció de suport a les iniciatives que es 
promoguin sobre aquest assumpte. 

 
c) El grup municipal de CiU formula les següents: 

 
1.- Ens han arribat queixes de veïns respecte al fet que una coneguda cafeteria 

de la Riera d'Arenys ha pintat la façana. 
S’ha demanat el preceptiu informe al PEPPA abans de donar el permís per 

pintar? 
Actuarà d'ofici el PEPPA i per extensió la Regidoria d'Urbanisme atès que 

s’incompleix clarament la normativa actual quant a pintura de façanes? 
Fa algun tipus de seguiment la Regidoria d'Urbanisme sobre aquest tema, atès 

que hi ha façanes d'habitatges en diferents carrers que entenem que també 
incompleixen la normativa legal? 

Cal recordar que en altres ocasions s’ha fet canviar/repintar la façana d'altres 
locals que havien incomplert la carta de colors. 

 
• El tinent d'alcalde Sr. Ponsarnau diu que aquest assumpte s’ha sotmès en 

dues ocasions a la Junta del PEPPA, la qual n’ha informat negativament. Que la dita 
façana incompleix la normativa del PEPPA. Que s’haurà de procedir o regularitzar el 
que s’ha fet indegudament. 

 
2.- La reixa de recollida d’aigües pluvials que s’ha situat al començament del 

carrer de l’església queda just al davant de la sortida lateral de la Parròquia de Santa 
Maria. Creiem que existeix un risc important de caigudes en posar-se els talons de les 
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sabates o els bastons de la gent gran dins dels forats de les reixes. Cal tenir en compte 
que entre setmana és l'únic accés obert per assistir als serveis litúrgics. Hi ha alguna 
possibilitat de modificar-ne la ubicació per tal d'evitar aquest risc? 

Ahir ens vam adonar que s’estaven perforant les noves lloses del carrer de 
l'Església per tal de fer una instal·lació de gas natural en un dels habitatges del carrer. 
No va haver-hi cap reunió prèvia amb els veïns per assabentar-los de les obres? No 
s’ha previst cap moratòria per tal de no malmetre el carrer abans que s’hagi ni tan sols 
acabat? En quina data es va donar el permís d'obres per tal de fer les obres? 

 
• El tinent d'alcalde Sr. Ponsarnau diu que s’estudiarà tècnicament una 

possible solució. 
Que per a la instal·lació del subministrament de gas s’ha atorgat la llicència a 

què tenia dret l'interessat. 
Que no s’ha establert cap moratòria. 
 
3.- Com està la situació de les persones que en el seu moment no van fer 

l'aportació del 15% de la totalitat de l'obra de rehabilitació dels habitatges de Sant Elm. 
En aquest moment hi ha malestar entre els veïns que han abonat amb esforç la totalitat 
dels imports. 

 
• El tinent d'alcalde Sr. Ponsarnau diu que alguns veïns han sol·licitat ajuda 

social; d'altres paguen de forma ajornada i d'altres resulten de difícil cobrament. En tot 
cas, diu, ha d'actuar la comunitat de propietaris, sense perjudici que hi  pugui intervenir 
l'Ajuntament. 

 
4.- Ens consta que ja ha començat la segona fase de la Rehabilitació dels 

habitatges de Sant Elm, i per contra no s’ha reunit la comissió de seguiment com en 
principi és preceptiu. No s’ha vist l'avantprojecte de la segona fase, no es coneixen les 
persones que ho portaran, ni si seguiran la mateixa línia estètica de construcció de la 
1a fase. 

 
• El tinent d'alcalde Sr. Ponsarnau diu que actualment s’executa la 1a fase. 

Que la 2a fase s’executarà l'any 2010. Que actualment es procedeix a la redacció dels 
projectes de les zones d'urbanització i d'equipaments. Diu que el pròxim dia 16 
d'octubre se farà una reunió amb els veïns. 

 
5.- Quin criteri se seguirà a l'hora d'adjudicar la gestió del local cívic que s’ha de 

construir sota els pisos, a la pujada de la Pietat. 
 
• El tinent d'alcalde Sr. Ponsarnau diu que aquesta actuació es farà l'any 

2010. 
 
7.- Els contenidors ubicats al fons del Cementiri, des de la carretera N-II estan 

resultant del tot insuficients, atès que donen servei als veïns de la zona, però són 
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utilitzats per veïns del Cementiri, del carrer Sant Pere, de l'Hort del Bisbe, etc. Caldria 
posar-hi més contenidors i aprofitar de posar-n’hi d'altres per a cartró, vidre i plàstic. 

 
• El tinent d'alcalde Sr. Ponsarnau diu que els tècnics valoraran aquesta  

necessitat. 
 
8.- El Club Taekwondo d'Arenys de Mar ja fa temps que té problemes per poder 

entrenar normalment en les instal·lacions del col·legi Joan Maragall. Membres 
d'aquesta Entitat ens han comentat que l'únic impediment és la signatura del conveni 
per part de la regidora. 

És certa aquesta informació o hi ha altres impediments? 
 
• La regidora Sra. Estrada diu que no li consta que tingui pendent de firma 

cap conveni. Que a aquests esportistes se’ls comunica, en tot cas, els llocs 
d'entrenament. 

 
9.- Als veïns del carrer Pau Costa se’ls va prometre, atès l'endarreriment de les 

obres de canalització del rial del Bareu, que se’ls adequaria un espai per estacionar-hi 
els vehicles. Aquest espai, en principi, era el solar del costat de l'escorxador. Però hi ha 
una cadena que no permet el pas dels vehicles i a pesar de les insistents reclamacions 
dels veïns, segueixen sense poder-hi accedir. 

Ens pot informar el govern si hi ha cap intenció d'enretirar l'esmentada cadena? 
 
• L'alcalde diu que aquest espai es va considerar adequat per a 

l'aparcament de vehicles. No obstant això, encara no es pot utilitzar, atesa la necessitat 
d'adequar-lo perquè se’n pugui fer ús amb seguretat. 

 
10.- Han aparegut per la Vila uns pamflets informant de la construcció d'uns 

habitatges de protecció oficial a construir als terrenys de la Raureta. 
Ens pot informar el govern sobre aquests pisos, els criteris d'adjudicació... 
 
• El tinent d'alcalde Sr. Ponsarnau diu que es tracta d'una promoció privada. 
 

 7.- COMUNICACIONS.- L’alcalde dóna compte de les  Resolucions adoptades 
per l'Alcaldia entre les dates 25 de juliol a 25 de setembre de 2009. 

 
I, atès que no hi havia més punts assenyalats en l’ordre del dia, el president 

aixeca la sessió a les 20.35 h. Del que s’hi ha tractat s’estén aquesta acta autoritzada 
per mi, el secretari, que en dono fe. 

 
ARENYS DE MAR,  2 d'octubre de 2009 
 

EL SECRETARI DE L'AJUNTAMENT, 
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